
Vragen en antwoorden begroting inloopavond 22-10-2018 onderdeel sociaal 
domein 
Vragen, gesteld tijdens inloopsessie voor raadsleden, waar nog geen antwoord op gegeven is. 
 
Hans Lombarts, D66.  
Blz. 59/60: Platanenlaan. In de tekst is aangegeven dat de in de begroting opgenomen raming 
onvoldoende is. Wat wordt bedoeld met deze opmerking? 
Reactie: 
Voor de tijdelijke huisvesting in de voormalige Fonkelsteen en Het Kofschip (G Gezellestraat) was in 
de oorspronkelijke begroting 2018 een raming van € 30.000 opgenomen voor kleine 
onderhoudswerkzaamheden (schilderen etc.). Omdat, na inspectie, ook enkele bouwkundige 
aanpassingen noodzakelijk bleken te zijn (t.b.v. kwaliteitseisen onderwijshuisvesting) is in de 
Kadernota 2018-2022 reeds een extra raming van € 150.000 opgenomen. 
 
Dorothea van der Velden, GL. 
Blz. 53/54: Graag een uitleg over het verschil tussen absoluut en relatief verzuim. 
 
Reactie: 
Er is sprake van absoluut verzuim wanneer een leerplichtige of kwalificatieplichtige leerling niet is 
ingeschreven op een school. Bij melding is de school van de leerling in ieder geval onbekend. Uit 
onderzoek moet blijken of een leerling daadwerkelijk bij geen enkele school staat ingeschreven. 
Er is sprake van langdurig relatief verzuim wanneer een leerplichtige jongere tussen de 5 en 16 jaar 
of een jongere van 16 of 17 jaar, die valt onder de kwalificatieplicht is ingeschreven op een school of 
onderwijsinstelling en zonder geldige reden meer dan 4 weken aaneengesloten verzuimt. 
De kwalificatieplicht is voor leerlingen van 16 tot 18 jaar die (nog) geen havo, vwo, mbo niveau 2 
diploma of hoger hebben. De kwalificatieplicht komt na de leerplicht. De kwalificatieplicht duurt tot 
de dag dat de jongere een startkwalificatie haalt of tot de dag dat de jongere 18 jaar wordt. 
 
Dorothea van der Velden, GL.  
Blz. 57: GRHVOL, op basis waarvan worden de budgetten jaarlijks bijgesteld? 
Reactie: 
De budgetten worden jaarlijks bijgesteld op basis van leerlingaantallen. 
 
Dorothea van der Velden, GL. 
Besloten is de IHP-budgetten 2018 door te schuiven naar 2019. Dit is in het boekwerk niet terug te 
vinden. Wat zijn hiervan de gevolgen voor de begroting? 
Reactie: 
Het doorschuiven (in tijd) van investeringen heeft tot gevolg dat de kapitaallasten van de 
betreffende investeringen ook doorschuiven. In de meerjarenbegroting is rekening gehouden met 
deze aanpassingen. 
 
Hans Lombarts, D66.  
Blz. 68: Er wordt toch gekozen voor kunstgras; hoe zit het met de gezondheidsrisico’s? Waar worden 
de velden aangelegd? 
Reactie: 
De velden worden niet met rubber ingestrooid, maar met zand (vergelijk hockeyvelden). 
Locaties: 
1. Sportcomplex van voetbalvereniging RKPSC 
2. Trapveldje Thebenstraat Zevenaar  
Uitgangspunt is dat de veldjes openbaar toegankelijk zijn, want ze zijn bedoeld voor het dorp en de 
wijk. Op dit moment zijn we in gesprek met de dorpsraad Pannerden voor een trapveldje bij 



sportvereniging RKPSC en met bewoners van de Thebenstraat in Zevenaar.  
We verwachten wel een eigen bijdrage/inspanning van de partijen.  
Marco Wikkerink, GL  
Blz. 68: Er is sprake van een reserve voor speelvoorzieningen voor kinderen met een beperking. 
Waar komen deze? Wat houden ze in? Wat kosten ze? 
Reactie: 
Begin 2018 zijn op de Catharinastraat Lobith, de Grobbestede Pannerden en de Kettingpol Herwen 
en Willibrordusweg Spijk speelvoorzieningen aangelegd met een ondergrond van rubber. Bij de 
keuze voor de toestellen is in samenwerking met de speelverenigingen en dorpsraden gekozen voor 
speeltoestellen voor kinderen met een beperking. 
Kosten speeltoestellen per locatie: 

 Catharinastraat: €25.078, - 

 Grobbestede:€13.719, - 

 Kettingpol: €18.588, - 

 Willibrordusweg €11.737, - 
Daarbij komen de kosten van voorbereiding, grondwerk en plaatsing e.d. op €10.878, , - 
 
Willemien Voetdijk, CDA  
Blz. 65: Er is sprake van een indexering van het subsidie aan Ataro met 1,4%. Geldt dit voor het 
totale bedrag? 
Reactie: 
Ja 
 
Hans Lombarts, D66. 
Blz. 57: Waarom heeft de gemeente Duiven het contract met de NME niet verlengd? 
Reactie: 
Het contract inz. de afname van NME producten is niet verlengd door de gemeente Duiven, omdat 
“Het financieren van deze educatieve functie ten behoeve van de basisschoolleerlingen een taak is 
die de gemeente in het verleden naar zich toe heeft getrokken. In de huidige tijd waarin bezuinigd 
dient te worden en de mensen en organisaties primair op hun eigen verantwoordelijkheid worden 
aangesproken, past dit niet langer. Het is primair de verantwoordelijkheid van het onderwijs of en 
op welke wijze zij binnen hun leerprogramma’s aandacht willen besteden aan natuur- en 
milieueducatie en de Boomfeestdag.” 
Kortom de gemeente Duiven beschouwt de NME-taak niet langer als een gemeentelijke 
verantwoordelijkheid.  
 
Willemien Voetdijk, CDA. 
Blz. 61. In het gebouw van de Atletiekvereniging worden door Zozijn en/of Caleidoz maaltijden 
gerealiseerd voor eenzamen. Het gerucht gaat dat het subsidie hiervoor  komt te vervallen. Is dat 
juist?  
 
Reactie: 
Er is een project ‘Samen Sportief’ van RIBW, Zozijn, Stichting De Liemers Breedtesport en Caleidoz. 
Het is een algemeen toegankelijke (sport)voorziening waaraan ook kwetsbare inwoners mee 
kunnen doen. Na de sportieve activiteit is er een gezamenlijke maaltijd.  
De samenwerkende partners bekijken of het project in 2019 een vervolg krijgt (inclusief de 
financiering ervan). In 2018 is er sprake van een incidentele subsidie van de gemeente van € 1.900. 
 


